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SE.BRM.0002.2.2024 
 
 

 
Protokół nr 65 

 
 
 
LXV Sesja RMiG Kórnik odbyła się 28 lutego 2024 roku w sali posiedzeń Ratusza 

Bnińskiego w Kórniku. Obrady rozpoczęto o godzinie 13:00, a zakończono o godzinie 

18:23 tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 18 radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Beata Bruczyńska 

3. Maciej Brylewski 

4. Dominika Buczkowska 

5. Iwona Cupryjak 

6. Stanisław Duszczak 

7. Roman Genstwa 

8. Krystyna Janicka 

9. Jarosław Janowski 

10. Magdalena Kosakowska 

11. Iwona Kosmalska 

12. Łukasz Kwas 

13. Adam Lewandowski 

14. Jarosław Mieloch 

15. Magdalena Pawlaczyk 

16. Andrzej Regulski 

17. Jerzy Rozmiarek 

18. Andrzej Surdyk 

19. Jerzy Walczyk 

20. Agnieszka Wiśniewska 

21. Adam Zydroń 
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1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad: 

Przewodniczący Adam Lewandowski otworzył LXV Sesję Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

Powitał zebranych. Poinformował, że posiedzenie jest nagrywane i transmitowane  

w Internecie, a zasady przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna 

wydana w związku z prowadzeniem transmisji i rejestracji nagrań Sesji Rady Miasta  

i Gminy Kórnik (dokument jest załącznikiem do protokołu). Przewodniczący 

przypomniał procedurę głosowania. Następnie poprosił o zachowanie reguł dyskusji, 

kulturalne wypowiadanie się i wzajemny szacunek. Przewodniczący RMiG Kórnik 

sprawdził obecność. Stwierdził, że w obradach uczestniczy 18 radnych. Rada Miasta  

i Gminy Kórnik miała kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje. 

Przewodniczący Adam Lewandowski zapytał, czy zebrani mają uwagi do ogłoszonego 

wcześniej porządku obrad. Radna Anna Maria Andrzejewska złożyła wniosek o zdjęcie 

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji farm 

fotowoltaicznych w obrębie geodezyjnym  Kromolice oraz Dziećmierowo, gmina 

Kórnik (p. 7n). Wyjaśniła, że w posiedzeniu K.IRiPP uczestniczyli mieszkańcy, którzy 

wyrażali sprzeciw wobec planów. Burmistrz Przemysław Pacholski potwierdził,  

że propozycja budzi emocje wśród mieszkańców. Nie wykluczył zaniechania 

procedury. Przewodniczący Adam Lewandowski powiedział, że radni mogą wrócić  

do tematu. Wyjaśnił, że budowa paneli fotowoltaicznych jest potrzebna, ale należy 

wskazać właściwą lokalizację. Radny Stanisław Duszczak zgodził się z przedmówcą. 

Wskazał, że lokalizacja farmy fotowoltaicznej np. w Kromolicach, nie budzi zastrzeżeń 

lokalnej społeczności. Burmistrz zgodził się, że radni mogą powrócić do prac  

nad częścią obszaru objętego propozycją przystąpienia. Opinię podzielił radny Adam 

Zydroń. Radny Roman Genstwa przypomniał problemy z lokalizacją farm  

w Szczodrzykowie i Dachowie. Podkreślił, że radni nie są przeciwni technologii. 

Przewodniczący RMiG Kórnik przypomniał, że w wyniku prac K. SWiP proponuje  

się wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał w sprawach: 

- przedłużenia terminu rozpatrzenia petycji dotyczącej zmiany trasy miejskiego 

autobusu linii nr 501 (do p. 7r), 

- przedłużenia terminu rozpatrzenia petycji dotyczącej pozyskania przez gminę działki 

z zbiornikiem wodnym w miejscowości Koninko (do p. 7s). 
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Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektów uchwał - punkty 7r) i 7s). 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna 

Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, 

Jarosław Mieloch, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (3) 

Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka Wiśniewska 

 

Głosowano w sprawie: 

zdjęcia z porządku obrad punktu 7n). 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna 

Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, 

Jarosław Mieloch, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (3) 

Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka Wiśniewska 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad ze zmianami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna 

Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, 

Jarosław Mieloch, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (3) 

Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka Wiśniewska 

 

Przyjęty dokument przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXIV Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacje Burmistrza z działalności międzysesyjnej, w tym: 

a) z wykonania przetargów, 

b) z pozyskiwania środków pozabudżetowych, 

c) z działalności Straży Miejskiej w Kórniku, 

d) z prac Komisji Bezpieczeństwa. 

6. Sprawozdania Komisji Rady z prac w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących 

sprawach: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 

2024-2037, 

b) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok, 

c) udzielenia pomocy gminie partnerskiej Humań w Ukrainie, 

d) udzielenia dotacji na renowację zabytku w kościele kolegiackim  

pw. Wszystkich Świętych w Kórniku, 

e) udzielenia dotacji na remont i renowację Zamku w Kórniku wraz  

z nadzorem – etap VI, 

f) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Miasta 

Poznania na dofinansowanie oferty edukacyjnej w obszarze 

samorządowego szkolnictwa podstawowego, z której korzystają 

mieszkańcy Gminy Kórnik w roku 2024, 
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g) dopłaty do taryfy Spółki z o.o. Wodociągi Kórnickie i Usługi Komunalne 

WODKOM KÓRNIK dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

w miejscowościach: Celestynowo, Czmoń, Czmoniec, Kromolice, 

Pierzchno, Radzewo, Runowo, Szczodrzykowo, Trzykolne Młyny  

na terenie Miasta i Gminy Kórnik, 

h) powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do Sądu 

Okręgowego w Poznaniu w wyborach uzupełniających, 

i) powołania Rady Młodzieżowej Miasta i Gminy Kórnik oraz nadania  

jej statutu, 

j) przyjęcia i realizacji "Planu Zrównoważonej Mobilności dla Metropolii 

Poznań do 2040 roku", 

k) Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Kórnik w 2024 roku, 

l) nieodpłatnego przejęcia prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 

położonej w obrębie Robakowo, gmina Kórnik, 

m) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

obrębu geodezyjnego Robakowo położonego na północ od torów 

kolejowych, na południe od ulicy Polnej, na wschód od ulicy Szerokiej, 

do granicy obrębu, gmina Kórnik - etap 2, 

n) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla lokalizacji farm fotowoltaicznych w obrębie 

geodezyjnym  Kromolice oraz Dziećmierowo, gmina Kórnik, 

o) wyrażenia woli przejęcia drogi dojazdowej ul. Dworcowej w Gądkach 

obsługującej teren sąsiedni z drogą serwisową S11 Poznań – Kórnik  

i zaliczeniu jej do kategorii drogi gminnej, 

p) Apelu w sprawie zmiany Uchwały Sejmiku Województwa 

Wielkopolskiego nr XXXIX/941/17 z dnia 18 grudnia 2017 r. w sprawie 

wprowadzenia, na obszarze województwa wielkopolskiego ograniczeń 

i zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, w których następuje 

spalanie paliw, 

r) przedłużenia terminu rozpatrzenia petycji dotyczącej zmiany trasy 

miejskiego autobusu linii nr 501, 

s) przedłużenia terminu rozpatrzenia petycji dotyczącej pozyskania przez 

gminę działki z zbiornikiem wodnym w miejscowości Koninko. 



 

6 

 

8. Interpelacje. 

9. Zapytania. 

10. Wnioski radnych. 

11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

12. Wolne głosy i wnioski. Informacje. 

13. Zakończenie sesji. 

 

2. Wybór sekretarza obrad: 

Na sekretarza obrad wybrano radną Iwonę Kosmalską. 

Głosowano w sprawie: 

wyboru sekretarza obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna 

Janicka, Jarosław Janowski, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, 

Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Iwona Kosmalska 

NIEOBECNI (3) 

Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka Wiśniewska 

 

3. Przyjęcie protokołu z LXIV Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik: 

Dokument stanowi załącznik. 

Nie zgłoszono uwag. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z LXIV Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna 

Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, 

Jarosław Mieloch, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (3) 

Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka Wiśniewska 

 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym: 

Przewodniczący Adam Lewandowski odczytał sprawozdanie z działalności 

międzysesyjnej (w załączniku). Nie zadano pytań. 

 

5. Informacje Burmistrza z działalności międzysesyjnej: 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej, będące załącznikiem do protokołu, 

odczytał burmistrz Przemysław Pacholski. Szczegółowo odniósł się do informacji  

z punktów: 

- 12 – w korekcie budżetu zaproponowane zostały środki  na budowę przepompowni 

w Gądkach. Zadanie ma na celu wzmocnienie magistrali wodnej. Instalacja będzie 

budowana przez gminę, następnie wykupiona przez Aquanet S.A.; 

- 18 - z uwagi na wypowiedzenie umowy, z dniem 31.03.2024 roku, przez firmę 

wydobywającą gaz na składowisku odpadów w Czmoniu i przekształcającą paliwo  

w energię elektryczną, burmistrz polecił podjęcie rozmów o wykupieniu instalacji.  

W przypadku nie osiągnięcia porozumienia, wybudowanie instalacji  

i zagospodarowanie energii przez gminę – sprawozdanie zostanie uzupełnione  

o tę informację; 

- 23 – burmistrz przypomniał stanowisko Aquanet S.A mówiące o wstrzymaniu 

niektórych inwestycji z uwagi na brak zgody na zmianę taryf. W grudniu 2023 roku 

nowe taryfy zostały zatwierdzone. Wstrzymane zadania będą realizowane.  

Ponadto: złożone zostały dokumenty niezbędne do pozyskania pozwolenia  

na budowę dla kanalizacji sanitarnej w Biernatkach; w ciągu 14 dni powinien  

być rozstrzygnięty przetarg na budowę kanalizacji sanitarnej w Skrzynkach. 

Radna Anna Maria Andrzejewska poprosiła o szczegółowe omówienie wniosków  

ze spotkania w sprawie zagospodarowania wód opadowych w Koninku (p. 15.). 
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Wiceburmistrz Bronisław Dominiak wyjaśnił, że gmina oczekuje, że odwodnienie 

osiedla będzie wykonane w ramach inwestycji. Inwestor uważa problem  

za incydentalny, wynikający z błędu wykonawcy. Teren ma być skutecznie 

odwodniony. Radna zapytała o termin zakończenia prac. Wiceburmistrz odpowiedział, 

że inwestor wystąpił do gminy z wnioskiem o uzgodnienie przebiegu kanału. Prace 

podejmie po uzupełnieniu dokumentacji. 

Radny Maciej Brylewski zapytał jakie cele zarządcze zostały przekazane prezes  

KPA Kombus (p. 14.) oraz o skalę zmian planu inwestycyjnego Aquanet S.A. (p. 23.). 

Burmistrz Przemysław Pacholski, w sprawie KPA Kombus odpowiedział,  

że najważniejsze są wskaźniki ekonomiczne i efektywne wykorzystanie środków. 

Zaznaczył, że gmina wspiera i dofinansowuje spółkę. Mimo zysków dopłaty  

są konieczne. Oczekiwane jest także zakończenie rozbudowy warsztatu. Odnośnie 

odnowienia taboru burmistrz polecił przeliczenie wpływu inwestycji na stawkę wzkm. 

Dane zostaną przekazanie radzie. W sprawie planu inwestycyjnego Aquanet S.A. 

burmistrz powiedział, że dokument nie był zmieniany. Planowane jest przedstawienie 

kolejnych zadań – jesień 2024 roku. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak wymienił 

niektóre z zadań: budowa sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w ul. Krauthofera  

w Kórniku – Bninie, uzupełnienie sieci wodociągowej w Szczytnikach, uzupełnienie 

sieci kanalizacyjnej w Robakowie. Wiceburmistrz potwierdził, że plan z 2023 roku 

jest realizowany. Radny zapytał o powód przedłużenia terminu rozstrzygnięcia 

przetargu na budowę kanalizacji sanitarnej w Skrzynkach. Wiceburmistrz wyjaśnił,  

że wykonawca, który złożył najtańszą ofertę, nie uzupełnił dokumentacji. Oferta była 

rażąco niska. Postanowiono przedłużyć termin związania z ofertą. Najtańszy oferent 

nie zgłosił się powtórnie. Radny Maciej Brylewski powrócił do tematu KPA Kombus. 

Zapytał, czy spółka rozpatruje możliwość leasingowania pojazdów. Burmistrz 

Przemysław Pacholski potwierdził. Opcja także ma być wzięta pod uwagę  

we wspomnianych obliczeniach. Radny zapytał, czy rozważane są zakupy autobusów 

zasilanych konwencjonalnie, czy tylko elektrycznie. Burmistrz powiedział, że z uwagi 

na odległości pokonywane drogą S11 i brak infrastruktury, na trasie do Poznania mają 

poruszać się autobusy konwencjonalne. Na terenie gminy elektryczne.  

Radny Jarosław Janowski zapytał o ustalenia ze spotkania w sprawie retencji wody  

na rzece Kopel (p. 8.). Radna Anna Maria Andrzejewska powiedziała, że zostały 

przedstawione koncepcje, w tym utworzenia zbiornika retencyjnego. W dyskusji 

zwrócono uwagę, że intensywna zabudowa nie pozwala na umiejscowienie dużego 
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zbiornika. Rozwiązaniem mogą być małe. Odbędą się kolejne spotkania. Burmistrz 

Przemysław Pacholski dodał, że w celu zatrzymania wody spiętrzane są ciągi  

na Strudze Średzkiej i Kopli.  

Radny Andrzej Regulski zapytał o wycinkę trzciny (p. 4.). Burmistrz odpowiedział,  

że zgodnie z pozwoleniem trzcina ma być wycinana 1 m pod lustrem wody. Radny 

zapytał o usuwanie kłączy. Burmistrz wyjaśnił, że takie działanie pobudza rośliny  

i wywołuje efekt przeciwny, niż oczekiwany. Radny zapytał również o plany dotyczące 

wydobycia gazu na wysypisku (p. 19.). Burmistrz powtórzył, że rozpatrywane są opcje, 

które mają doprowadzić do sprzedaży przetworzonej energii przez gminę. 

Radny Jarosław Mieloch nawiązał do rozmowy nt. trzciny (p. 4.). Zapytał, czy możliwe 

jest podjęcie działań dotyczących wszystkich jezior. Burmistrz Przemysław Pacholski 

wyjaśnił, że pozwolenie dla jeziora Kórnickiego wydane zostało na 10 lat. Urząd 

wystąpi o pozwolenie dla jeziora Bnińskiego.  

Radny Roman Genstwa zapytał o przejęcie przez Aquanet S.A. obsługi sieci 

kanalizacyjnej w Szczodrzykowie i  rozwiązania techniczne przepompowni w Gądkach. 

Burmistrz powiedział, że spółka będzie operatorem sieci od momentu  

jej uruchomienia. Przepompownia w Gądkach będzie działała z wykorzystaniem 

zbiorników retencyjnych, które będą się napełniały podczas niskiego zużycia wody,  

a oddawały ładunek w czasie zwiększonego zapotrzebowania.  

 

5a) Sprawozdanie z wykonania przetargów: 

Informacje, będące załącznikiem do protokołu, odczytała sekretarz Iwona Pawłowicz - 

Napieralska 

Nie zadano pytań. 

 

5b) Sprawozdanie z pozyskiwania środków pozabudżetowych: 

Informacje, będące załącznikiem do protokołu, odczytała kierownik Wydziału 

Funduszy Pozabudżetowych i Zamówień Publicznych UMiG Kórnik Anna Biernacka. 

Radny Adam Zydroń zapytał, czy zielone przystanki  (p. 5.) będą wyposażone  

w zbiorniki na wodę. Kierownik wyjaśniła, ze przedmiotem wniosku jest doposażenie 

istniejących przystanków w donice z odporną roślinnością. Maksymalne 

dofinansowanie to 90%. Radny zapytał, czy ze środków gminy można dołożyć 

pieniądze na pojemniki na wodę deszczową. Kierownik powiedziała,  

że nie jest to możliwe w ramach złożonej aplikacji. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak 
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zwrócił uwagę na warunki finansowe i techniczne. Wskazał, że pracownicy WKiUK 

Wodkom regularnie podlewają rośliny, zatem obsługa przystanków nie będzie 

znaczącą zmianą zadań.  

 

5c) Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Kórniku: 

Informacje, będące załącznikiem do protokołu, odczytał komendant Straży Miejskiej 

Tomasz Haremza. Przewodniczący Adam Lewandowski poruszył sprawę kradzieży 

projektora z kórnickiego rynku. Komendant opisał przebieg zdarzenia, potwierdził,  

że sprawca został pojmany. Kierownik Anna Borowiak powiedziała, że sprzęt  

nie ma oznak uszkodzenia. Zostanie oddany po zakończeniu czynności prokuratora. 

 

5d) Sprawozdanie z prac Komisji Bezpieczeństwa: 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak przedstawił protokół z posiedzenia KBRD, które 

odbyło się 24.01.2024 roku. Dokument jest załącznikiem. Nie zadano pytań. 

 

6. Sprawozdania Komisji Rady z prac w okresie międzysesyjnym: 

Linki do porządków obrad posiedzeń są załącznikami do protokołu. 

 

Komisja Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej – zastępczyni przewodniczącej 

Krystyna Janicka: 

Radni zaopiniowali projekty uchwał na bieżącą sesję, dyskutowali nt. tablicy 

pamiątkowej i wysłuchali informacji nt. rekrutacji do placówek oświatowych. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska – przewodnicząca Beata Bruczyńska: 

Radni zaopiniowali projekty na bieżącą sesję, zapoznali się z korespondencją  

nt. jezior, wód gruntowych i lasu z funkcją społeczną. 

 

Komisja Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej – zastępczyni 

przewodniczącego Anna Maria Andrzejewska:  

Radni zaopiniowali projekty uchwał na bieżącą sesję, zapoznali się z wykazem 

wniosków o ustalenie warunków zabudowy, korespondencją dotyczącą Dachowy  

i Czołowa, a także dyskutowali nt. planów PKP PLK S.A. w Dziećmierowie i Pierzchnie. 

Radny Adam Zydroń przypomniał, że rada przystąpiła do opracowania mpzp  

w Dziećmierowie w celu zabezpieczenia gruntów PAN. 
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Komisja Skarg Wniosków i Petycji  - przewodnicząca Iwona Cupryjak: 

Radni rozpatrzyli petycje. 

 

Komisja Budżetu i Finansów – przewodniczący Stanisław Duszczak: 

Radni zaopiniowali projekty uchwał na bieżącą sesję. 

 

Przewodniczący ogłosił przerwę. 

Obrady opuścił radny Maciej Brylewski. 

Od tego momentu w sesji uczestniczyło 17 radnych. 

Po przerwie: 

 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących sprawach: 

Projekty są załącznikami do protokołu. 

 

7a,b) Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-2037, 

- zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok: 

Pozytywna opinia K.BiF.  

Autopoprawki do projektów omówiła skarbnik Katarzyna Szamałek. 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik  

na lata 2024-2037. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona 

Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław 

Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, 

Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka 

Wiśniewska 
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Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-2037  

z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona 

Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław 

Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, 

Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka 

Wiśniewska 

Uchwała nr LXV/960/2024 

 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki do zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona 

Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław 

Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, 

Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka 

Wiśniewska 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona 

Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław 

Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, 

Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka 

Wiśniewska 

Uchwała nr LXV/961/2024 

 

7c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy gminie partnerskiej 

Humań w Ukrainie: 

Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Radny Stanisław Duszczak zaproponował zmianę zapisów projektu, na wzór uchwały 

LVIII/880/2023. Obradujący nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy gminie partnerskiej Humań w Ukrainie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona 

Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław 

Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, 

Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka 

Wiśniewska 

Uchwała nr LXV/962/2024 

 

7d) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  udzielenia dotacji na renowację zabytku 

w kościele kolegiackim pw. Wszystkich Świętych w Kórniku: 
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Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji na renowację zabytku w kościele kolegiackim pw. Wszystkich 

Świętych w Kórniku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona 

Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław 

Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, 

Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka 

Wiśniewska 

Uchwała nr LXV/963/2024 

 

7e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na remont i renowację 

Zamku w Kórniku wraz z nadzorem – etap VI: 

Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji na remont i renowację Zamku w Kórniku wraz z nadzorem – etap VI. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona 

Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław 

Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, 

Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 
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Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka 

Wiśniewska 

Uchwała nr LXV/964/2024 

 

7f) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej dla Miasta Poznania na dofinansowanie oferty edukacyjnej w obszarze 

samorządowego szkolnictwa podstawowego, z której korzystają mieszkańcy Gminy 

Kórnik w roku 2024: 

Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Radna Beata Bruczyńska wyraziła oburzenie wypowiedziami prezydenta Poznania, 

który informuje, że nie może budować boisk, ponieważ korzystać będą z nich 

uczniowie z gmin ościennych. Radna zaznaczała, że uchwała jasno określa, że gminy 

ościenne pokrywają koszty uczęszczania swoich mieszkańców do poznańskich szkół.  

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Miasta Poznania  

na dofinansowanie oferty edukacyjnej w obszarze samorządowego szkolnictwa 

podstawowego, z której korzystają mieszkańcy Gminy Kórnik w roku 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona 

Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław 

Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, 

Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka 

Wiśniewska 

Uchwała nr LXV/965/2024 

 

7g) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłaty do taryfy Spółki z o.o. Wodociągi 

Kórnickie i Usługi Komunalne WODKOM KÓRNIK dla zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę w miejscowościach: Celestynowo, Czmoń, Czmoniec, Kromolice, Pierzchno, 
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Radzewo, Runowo, Szczodrzykowo, Trzykolne Młyny na terenie Miasta i Gminy 

Kórnik: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Radca prawny Przemysław Barczyński zwrócił uwagę na konieczność poprawienia 

podstawy prawnej. 

Głosowano w sprawie: 

dopłaty do taryfy Spółki z o.o. Wodociągi Kórnickie i Usługi Komunalne WODKOM 

KÓRNIK dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę w miejscowościach: Celestynowo, 

Czmoń, Czmoniec, Kromolice, Pierzchno, Radzewo, Runowo, Szczodrzykowo, 

Trzykolne Młyny na terenie Miasta i Gminy Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona 

Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław 

Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, 

Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka 

Wiśniewska 

Uchwała nr LXV/966/2024 

 

7h) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego w Poznaniu w wyborach 

uzupełniających: 

Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Podczas posiedzenia komisji na członków zespołu wytypowano radne Magdalenę 

Pawlaczyk i Krystynę Janicką. Obradujący na bieżącej sesji zaproponowali także 

kandydatury radnych: Romana Genstwy, Jerzego Rozmiarka i Andrzeja Regulskiego. 

Radni wyrazili zgodę na wzięcie udziału w pracach zespołu. 

Głosowano w sprawie: 
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powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego 

w Poznaniu w wyborach uzupełniających: Krystyna Janicka, Magdalena Pawlaczyk, 

Roman Genstwa, Jerzy Rozmiarek i Andrzej Regulski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona 

Cupryjak, Stanisław Duszczak, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Andrzej Regulski, 

Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Roman Genstwa 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka 

Wiśniewska 

Uchwała nr LXV/967/2024 

 

7i) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Rady Młodzieżowej Miasta 

i Gminy Kórnik oraz nadania jej statutu: 

Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Radny Stanisław Duszczak zwrócił uwagę na liczne błędy pisarskie. Dokument 

poprawiono. 

Głosowano w sprawie: 

powołania Rady Młodzieżowej Miasta i Gminy Kórnik oraz nadania jej statutu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona 

Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław 

Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, 

Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 
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Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka 

Wiśniewska 

Uchwała nr LXV/968/2024 

 

7j) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia i realizacji „Planu 

Zrównoważonej Mobilności dla Metropolii Poznań do 2040 roku”: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia i realizacji "Planu Zrównoważonej Mobilności dla Metropolii Poznań  

do 2040 roku". 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona 

Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław 

Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, 

Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka 

Wiśniewska 

Uchwała nr LXV/969/2024 

 

7k) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy 

Kórnik w 2024 roku: 

Pozytywna opinia K.ROŚ. 

Radny Stanisław Duszczak zwrócił uwagę na liczne błędy pisarskie i merytoryczne. 

Radny Adam Zydroń zapytał o ustalanie wysokości dopłat do sterylizacji. Kierownik 

Sławomir Zakrzewski wyjaśnił, że kwota wynika z możliwości gminy. Radca prawny 

poinformował, że dokument musi być uchwalony do 31 marca br. Przewodniczący 

Adam Lewandowski zaproponował zwrócenie projektu pod obrady komisji.  

Głosowano w sprawie: 
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zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie Programu opieki  

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Miasta i Gminy Kórnik w 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona 

Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław 

Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, 

Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka 

Wiśniewska 

Zmieniony porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXIV Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacje Burmistrza z działalności międzysesyjnej, w tym: 

a) z wykonania przetargów, 

b) z pozyskiwania środków pozabudżetowych, 

c) z działalności Straży Miejskiej w Kórniku, 

d) z prac Komisji Bezpieczeństwa. 

6. Sprawozdania Komisji Rady z prac w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących 

sprawach: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik  

na lata 2024-2037, 

b) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok, 

c) udzielenia pomocy gminie partnerskiej Humań w Ukrainie, 

d) udzielenia dotacji na renowację zabytku w kościele kolegiackim  

pw. Wszystkich Świętych w Kórniku, 
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e) udzielenia dotacji na remont i renowację Zamku w Kórniku wraz  

z nadzorem – etap VI, 

f) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Miasta 

Poznania na dofinansowanie oferty edukacyjnej w obszarze 

samorządowego szkolnictwa podstawowego, z której korzystają 

mieszkańcy Gminy Kórnik w roku 2024, 

g) dopłaty do taryfy Spółki z o.o. Wodociągi Kórnickie i Usługi 

Komunalne WODKOM KÓRNIK dla zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę w miejscowościach: Celestynowo, Czmoń, Czmoniec, 

Kromolice, Pierzchno, Radzewo, Runowo, Szczodrzykowo, 

Trzykolne Młyny na terenie Miasta i Gminy Kórnik, 

h) powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników  

do Sądu Okręgowego w Poznaniu w wyborach uzupełniających, 

i) powołania Rady Młodzieżowej Miasta i Gminy Kórnik oraz nadania  

jej statutu, 

j) przyjęcia i realizacji "Planu Zrównoważonej Mobilności dla Metropolii 

Poznań do 2040 roku", 

k) Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Kórnik w 2024 roku, 

l) nieodpłatnego przejęcia prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości położonej w obrębie Robakowo, gmina Kórnik, 

m) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

obrębu geodezyjnego Robakowo położonego na północ od torów 

kolejowych, na południe od ulicy Polnej, na wschód od ulicy 

Szerokiej, do granicy obrębu, gmina Kórnik - etap 2, 

n) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji farm 

fotowoltaicznych w obrębie geodezyjnym  Kromolice 

oraz Dziećmierowo, gmina Kórnik, 

o) wyrażenia woli przejęcia drogi dojazdowej ul. Dworcowej w Gądkach 

obsługującej teren sąsiedni z drogą serwisową S11 Poznań – Kórnik  

i zaliczeniu jej do kategorii drogi gminnej, 

p) Apelu w sprawie zmiany Uchwały Sejmiku Województwa 

Wielkopolskiego nr XXXIX/941/17 z dnia 18 grudnia 2017 r. 
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w sprawie wprowadzenia, na obszarze województwa wielkopolskiego 

ograniczeń i zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, w których 

następuje spalanie paliw, 

r) przedłużenia terminu rozpatrzenia petycji dotyczącej zmiany trasy 

miejskiego autobusu linii nr 501, 

s) przedłużenia terminu rozpatrzenia petycji dotyczącej pozyskania 

przez gminę działki z zbiornikiem wodnym w miejscowości 

Koninko. 

8. Interpelacje. 

9. Zapytania. 

10. Wnioski radnych. 

11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

12. Wolne głosy i wnioski. Informacje. 

13. Zakończenie sesji. 

 

7l) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  nieodpłatnego przejęcia prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości położonej w obrębie Robakowo, gmina 

Kórnik: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

nieodpłatnego przejęcia prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonej 

w obrębie Robakowo, gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona 

Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław 

Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, 

Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka 

Wiśniewska 

Uchwała nr LXV/970/2024 
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7m) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obrębu geodezyjnego Robakowo położonego na północ  

od torów kolejowych, na południe od ulicy Polnej, na wschód od ulicy Szerokiej,  

do granicy obrębu, gmina Kórnik - etap 2: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

rozstrzygnięcia uwag wniesionych do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obrębu geodezyjnego Robakowo położonego na północ  

od torów kolejowych, na południe od ulicy Polnej, na wschód od ulicy Szerokiej,  

do granicy obrębu, gmina Kórnik - etap 2 - zgodnie z załącznikiem nr 2. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona 

Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław 

Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, 

Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka 

Wiśniewska 

 

Głosowano w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu 

geodezyjnego Robakowo położonego na północ od torów kolejowych, na południe  

od ulicy Polnej, na wschód od ulicy Szerokiej, do granicy obrębu, gmina Kórnik - etap 

2. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona 

Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław 
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Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, 

Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka 

Wiśniewska 

Uchwała nr LXV/971/2024 

 

7o) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przejęcia drogi 

dojazdowej ul. Dworcowej w Gądkach obsługującej teren sąsiedni z drogą serwisową 

S11 Poznań – Kórnik i zaliczeniu jej do kategorii drogi gminnej: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia woli przejęcia drogi dojazdowej ul. Dworcowej w Gądkach obsługującej 

teren sąsiedni z drogą serwisową S11 Poznań – Kórnik i zaliczeniu jej do kategorii 

drogi gminnej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona 

Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław 

Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, 

Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka 

Wiśniewska 

Uchwała nr LXV/972/2024 

 

7p) Rozpatrzenie projektu Apelu w sprawie zmiany Uchwały Sejmiku Województwa 

Wielkopolskiego nr XXXIX/941/17 z dnia 18 grudnia 2017 r. w sprawie wprowadzenia, 

na obszarze województwa wielkopolskiego ograniczeń i zakazów w zakresie 

eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw: 

Pozytywna opinia K.ROŚ. 
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Radny Stanisław Duszczak zwrócił uwagę na błąd literowy w uzasadnieniu. Zapisy 

zostały poprawione. 

Głosowano w sprawie: 

Apelu w sprawie zmiany Uchwały Sejmiku Województwa Wielkopolskiego 

nr XXXIX/941/17 z dnia 18 grudnia 2017 r. w sprawie wprowadzenia, na obszarze 

województwa wielkopolskiego ograniczeń i zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, 

w których następuje spalanie paliw. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona 

Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław 

Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, 

Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka 

Wiśniewska 

 

7r) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia petycji 

dotyczącej zmiany trasy miejskiego autobusu linii nr 501: 

Pozytywna opinia K.SWiP. 

Głosowano w sprawie: 

przedłużenia terminu rozpatrzenia petycji dotyczącej zmiany trasy miejskiego 

autobusu linii nr 501. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona 

Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław 

Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, 

Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 
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Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka 

Wiśniewska 

Uchwała nr LXV/973/2024 

 

7s) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia 

petycji dotyczącej pozyskania przez gminę działki z zbiornikiem wodnym  

w miejscowości Koninko: 

Pozytywna opinia K.SWiP. 

Głosowano w sprawie: 

przedłużenia terminu rozpatrzenia petycji dotyczącej pozyskania przez gminę działki  

z zbiornikiem wodnym w miejscowości Koninko. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona 

Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław 

Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, 

Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka 

Wiśniewska 

Uchwała nr LXV/974/2024 

 

8. Interpelacje: 

Obradujący zapoznali się, ze złożoną na piśmie i dołączoną do protokołu, interpelacją 

radnej Magdaleny Kosakowskiej w sprawie obowiązku lokalizowania przy obiektach 

handlowych zewnętrznych pojemników na odpadki. 

 

Radny Jarosław Janowski złożył interpelację (załączona do protokołu) w sprawie 

funkcjonowania lodowiska. Burmistrz Przemysław Pacholski poinformował,  

że przychody z biletów zrównoważyły koszty. Szczegółowe dane zostaną zawarte  

w pisemnej odpowiedzi.  
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Radna Anna Maria Andrzejewska przedstawiła, złożoną w formie pisemnej i załączoną 

do protokołu, interpelację w sprawie zakończenia procedury planistycznej w Borówcu. 

 

9. Zapytania: 

Radny Adam Zydroń zapytał dlaczego rozpatrywanie sprawy rozgraniczenia 

nieruchomości w Kórniku – Bninie, którą zgłaszał w imieniu mieszkanki, trwa długo. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły omówił prawne aspekty procedury. Powiedział,  

że prawomocna decyzja ma być wydana w marcu br., ewentualnie na początku 

kwietnia br. Burmistrz Przemysław Pacholski podkreślił, że sprawa jest trudna z uwagi 

na analizę dokumentacji z lat 50-tych XX wieku. 

 

Radny Jarosław Janowski zapytał, kiedy rozpocznie się wiosenne równanie dróg oraz, 

czy prace wykonywane są za pomocą jednej maszyny, czy kilku równolegle. Burmistrz 

Przemysław Pacholski zapewnił, że działania zostaną podjęte, gdy pozwolą  

na nie warunki atmosferyczne. W pierwszej kolejności naprawione zostaną najbardziej 

uczęszczane ciągi. Szczegóły prac omówiła kierownik Anna Borowiak. 

 

Radny Roman Genstwa zwrócił uwagę na zły stan drogi, która nie została odtworzona 

podczas prac nad kanalizacją sanitarną Szczodrzykowa. Wiceburmistrz Bronisław 

Dominiak powiedział, że prace będą wykonane podczas sprzyjającej pogody. Droga 

będzie możliwa do użytku.  

 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły, odnosząc się do interpelacji złożonej przez radną 

Annę Marię Andrzejewską (p.8 porządku obrad) powiedział, że jeśli projekt planu 

uzyska pozytywną opinię Komisji Urbanistyczno – Architektonicznej (posiedzenie 

planowane na 29.02.2024r.), prawdopodobne jest, że zostanie wyłożony  

do publicznego wglądu przed uchwaleniem studium. 

 

10. Wnioski radnych: 

Radny Jerzy Rozmiarek zawnioskował o wycięcie krzewów na poboczu drogi 

prowadzącej do Radzewa. 
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Radna Krystyna Janicka przedstawiła wniosek (załączony do protokołu) z propozycją 

urządzeń, które mogą być zainstalowane na placu siłowni plenerowej  

przy os. SKR w Kórniku – Bninie. 

 

Radna Anna Maria Andrzejewska przedstawiła wniosek (załączony do protokołu)  

o wyrównanie dróg ul. Dworcowej w Gądkach, Kempingowej i Sportowej w Borówcu.  

 

Załącznikiem do protokołu jest wniosek radnego Macieja Brylewskiego w sprawie 

odprowadzenia wód opadowych w Czmoniu i przesunięcia przystanku autobusowego 

przy ul. Śremskiej w Kórniku – Bninie. 

 

 

11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. Nie zgłoszono uwag. 

 

12. Wolne głosy i wnioski. Informacje: 

Radny Stanisław Duszczak, odnosząc się do nie podjęcia przez radę projektu uchwały 

z punktu 7k), zwrócił uwagę na obowiązek pozyskania opinii. Zauważył, że instytucje 

opiniujące nie zwróciły uwagi na błędy merytoryczne, zatem ponowne wystąpienie  

o opinie może nie być konieczne. 

 

Radny Adam Zydroń wyraził żal z powodu nie uchwalenia Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kórnik. Podkreślił, że praca  

w K.IRiPP i  współpraca z urzędem była bardzo dobra. Radny zapytał, czy jest sens 

uchwalania studium w obliczu nowelizacji ustawy o planowaniu przestrzennym, która 

wprowadza obowiązek uchwalenia planu ogólnego gminy do 2025 roku. Zwrócił uwagę 

na możliwość pozyskania środków z KPO. Burmistrz Przemysław Pacholski 

powiedział, że prace nad studium są zaawansowane. Dokument będzie gotowy  

do uchwalenia w 2024 roku, co uznał za słuszne. Równolegle będą prowadzone 

działania nad opracowaniem planu ogólnego. Radny Adam Zydroń zgodził  

się ze stanowiskiem burmistrza, biorąc pod uwagę stan zaawansowania prac  

nad dokumentem. 
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Radna Beata Bruczyńska zaprosiła zainteresowanych na spotkania warsztatowe  

w świetlicy w Skrzynkach z uroginekologiem oraz protetykiem słuchu. Podkreśliła,  

że świetlica wiejska jest miejscem, gdzie są prowadzone działania dla całej 

społeczności lokalnej, nie tylko mieszkańców danej wioski. 

 

Radna Krystyna Janicka poinformowała, że sztab WOŚP w Kórniku zebrał  

261.891,38 zł, 228 euro i 3 złote obrączki. Sztab z PN części gminy zebrał 122 tys. zł, 

bez wpływów z licytacji. Przekazała podziękowania. 

 

Przedstawiciele mieszkańców os. Tęczowego w Dachowie ponownie zaapelowali  

o pomoc w celu poprawy sytuacji drogowej (poprzednie wystąpienia miały miejsce 

podczas LXII i LXIV sesji). W burzliwej dyskusji zebrani wymienili argumenty. 

Ostatecznie burmistrz Przemysław Pacholski zaproponował, by 7.03.2024 roku,  

o godzinie 10:00 w Domu Integracji Międzypokoleniowej strony spotkały się. 

Zobowiązał się także, że UMiG Kórnik wystosuje pytanie do dewelopera o cenę 

wykupu gruntów drogowych. Przedstawiciele mieszkańców zgodzili się na propozycje.  

 

Przebieg dyskusji przedstawia nagranie z XLV Sesji RMiG Kórnik:  

https://esesja.tv/transmisja/46344/lxv-sesja-rady-miasta-i-gminy-kornik-28022024.htm 

Od 3 godziny 58 minuty 33 sekundy do 5 godziny 22 minuty 35 sekundy. 

 

Przewodniczący Adam Lewandowski poinformował, że zgodnie z harmonogramem 

prac RMiG Kórnik najbliższa sesja odbędzie się 27 marca 2024 roku, a posiedzenia 

komisji 19 i 21 marca 2024 roku. 

 

Przewodniczący przypomniał o zaproszeniu na turniej w molky do Puszczykowa. 

 

13. Zakończenie sesji: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Adam Lewandowski 

zakończył LXV Sesję Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

                              Przewodniczący 

Rady Miasta i Gminy Kórnik 

      /-/ Adam Lewandowski 

Protokołowała Helena Cyranik 


